
 

 

 

 
 

23 Ιουνίου, 2005 
 
 
Αγαπητέ συνάδελφε, 

Εσωκλείουμε για ενημέρωση τα πρακτικά της Γενικής Συνέλευσης της Π.Ε.Δ. που 

πραγματοποιήθηκε στις 11 Μαΐου 2005, στο Περιβαλλοντικό Κέντρο στην Αθαλάσσα 

καθώς και αντίγραφο της ταμειακής κατάστασης της ΠΕΔ. 

 

 

Με συναδελφικούς χαιρετισμούς, 

 

 

 

 

 

 

 

 

(Γιώργος Παττίχης)             (Ανδρέας Χρίστου) 

      Πρόεδρος                  Γραμματέας 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Πρακτικά της Ετήσιας Γενικής Συνέλευσης  της Παγκύπριας Ένωσης Δασολόγων 

που έγινε στο Περιβαλλοντικό Κέντρο στην Αθαλάσσα στις 11 Μαΐου, 2005 

______________________________________________ 

 

 

Παρόντες 

 

Από το Διοικητικό Συμβούλιο: 

1. Γεώργιος Παττίχης (Πρόεδρος) 

2. Αλέκος Χριστοδούλου (Αντιπρόεδρος) 

3. Ανδρέας Χρίστου (Γραμματέας) 

4. Λοϊζος Λοϊζου (Ταμίας) 

5. Τάκης Τσιντίδης (Μέλος) 

 

Από τα υπόλοιπα μέλη: 

6. Ανδρέας Χαραλάμπους 

7. Πέτρος Αναγιωτός 

8. Κωνσταντίνος Νικολάου 

9. Αργύρης Αργυρού 

10. Λεόντιος Λεοντιάδης  

11. Κώστας Ρόπαλης  

12. Σάββας Ιεζεκιήλ  

13. Αντώνης Χωραττάς  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Λογοδοσία του Διοικητικού Συμβουλίου της ΠΕΔ για τα    

πεπραγμένα του έτους  

 

Ο Πρόεδρος της ΠΕΔ καλωσόρισε τους συναδέλφους και αναφέρθηκε στα πιο κάτω 

θέματα: 

 
 
α. Διαχείριση του Γύπα 

 

Πωλήθηκε το αυτοκίνητο που αγοράσθηκε από το πρόγραμμα του UNOPS έναντι του 

ποσού των £6.509. 

 

Για την πώληση του αυτοκινήτου τέθηκε όρος από το UNOPS για ετοιμασία 

προγράμματος για το Γύπα. Ετοιμάσθηκε πρόγραμμα (project) για τη δημιουργία 

Tεχνητής Αναπαραγωγικής Μονάδας συνολικής δαπάνης £7.100, που εγκρίθηκε. 

 

Σύντομα θα αποσταλεί επιστολή στο Διευθυντή Τμήματος Δασών για ανάληψη της 

συνέχισης της διαχείρισης του Γύπα από το Τμήμα Δασών. 

 

β. ΄Ιδρυση Γεωτεχνικού Επιμελητηρίου 

 

Οι διαδικασίες επισπεύθηκαν και υποβλήθηκαν οι προτάσεις των ιδρυτικών μελών για να 

προχωρήσει η υποβολή του νομοσχεδίου.  Αναμένεται ότι σύντομα θα κατατεθεί το 

Προσχέδιο του Νομοσχεδίου. 

 

Με αυτό τον τρόπο θα κατοχυρωθεί το επάγγελμα του δασολόγου. 

 

γ. Βιβλίο τα «Ενδημικά Φυτά της Κύπρου» 

 

Αγοράσθηκαν από την Τράπεζα Κύπρου 120 βιβλία προς £7,00 το ένα.  Τώρα έχουμε 

ικανοποιητικό αριθμό αντιτύπων. 

 

δ. Χορηγίες 

 

-  Η χορηγία του κράτους για το 2004 ανήλθε στις £700. 

 

-  Αναμένεται για το 2005 η χορηγία του Οργανισμού Νεολαίας  

 

 

 

 

 

 

 

 



ε. Καταθέσεις της ΠΕΔ 

 

Διερευνήθηκε το θέμα των καταθέσεων σε πιο αποδοτικά τραπεζικά Ιδρύματα και τελικά 

λόγω της πολύ μικρής διαφοράς αποφασίσθηκε όπως το ποσό που βρίσκεται στην 

Τράπεζα Κύπρου, παραμείνει. 

 

Το ΣΤΑΔΥΛ δίνει τόκο 4,75% και η Τράπεζα 4,15%.  Για το ποσό των £7.000 θα 

υπάρχουν αυξημένα έσοδα μόνο £40 περίπου.  Λαμβάνοντας υπόψη τη βοήθεια της 

Τράπεζας Κύπρου προς την ΠΕΔ κρίθηκε σκόπιμο να παραμείνει ο λογαριασμός στην 

Τράπεζα. 

 

στ. Ιστοσελίδα 

 

Έγινε σχετική συνεδρίαση για τη δημιουργία ιστοσελίδας και αναμένουμε από τον 

Β.Δ.Λ. Γ. Κωνσταντίνου να μας υποβάλει σχετική Τεχνοοικονομική μελέτη. 

 

ζ. Προσφορά της ΠΕΔ προς τη νεολαία 

 

Υλοποιήθηκε απόφαση της προηγούμενης Γ.Σ. και ξεναγήθηκαν τα δημοτικά σχολεία 

Αγίου Επιφανείου και Μιτσερού στο Περιβαλλοντικό Κέντρο Αθαλάσσας έναντι 

συνολικού κόστους £180 περίπου.   Η προσφορά θα συνεχισθεί. 

 

η. Κατοχύρωση του δασικού επαγγέλματος 

 

Το θέμα θα καλυφθεί από το υπό ίδρυση ΓΕΩΤΕΚ. 

 

θ.  Συμμετοχή της ΠΕΔ σε συνέδρια της UEF 

 

Ο πρόεδρος της ΠΕΔ πήρε μέρος στις εργασίες της UEF που έγιναν στο Ελσίνκι και μαζί 

με το Σύνδεσμο Δασοπόνων παρουσίασαν το θέμα της Βιοποικιλότητας στην Κύπρο. 

 

Για το 2005 θα γίνει η Γενική Συνέλευση της UEF από 14-19 Ιουνίου στη Γερμανία.  Η 

ΠΕΔ θα συμμετάσχει με τον πρόεδρο της, διότι είναι και εκλογική συνέλευση. 

 

ι.  Ίδρυση Θυγατρικής Εταιρείας για συμμετοχή σε Ευρωπαϊκά Προγράμματα 

 

Στάληκε σε όλους τους συναδέλφους το καταστατικό ανάλογης εταιρείας της Ελλάδας, 

αλλά δεν υπήρξε ανταπόκριση. 

 

κ. Θέση της ΠΕΔ για την ίδρυση δασολογικής σχολής 

 

 Η θέση της ΠΕΔ είναι θετική.  Το θέμα της συμπερίληψης ή του μέλλοντος του Δ. 

Κολλεγίου σε σχέση με τη Δασολογική Σχολή του Πανεπιστημίου Κύπρου έχει 

αποσυνδεθεί από το Υπουργείο Παιδείας.  Η Κλαδική βρίσκεται σε επαφή με το 

Υπουργείο Παιδείας για επίλυση του θέματος. 

 



λ. Παρεμβάσεις της ΠΕΔ σε τρέχοντα περιβαλλοντικά θέματα 

 

΄Έγιναν δύο παρεμβάσεις σε Επιτροπή της Βουλής 

 

- Έγινε γραπτό υπόμνημα προς την κυβέρνηση για τη συμπερίληψη της δασοπονίας στο 

νέο Ευρωσύνταγμα  

 

- Έγιναν ανακοινώσεις στον τύπο για την Παγκόσμια μέρα Δασοπονίας 

 

μ. Οικονομικά της ΠΕΔ 

 

Η ΠΕΔ στις 31.12.2004 είχε στο ενεργητικό της το ποσό των £14.232 σε σύγκριση με 

£12.717 την αντίστοιχη περίοδο του 2003.  Δηλ. αύξηση £1.500 περίπου. 

 

 

 

Λογοδοσία του Ταμία 

Ο Ταμίας παρουσίασε την ταμειακή κατάσταση.  Το υπόλοιπο στο ταμείο κατά το τέλος 

του έτους 2004 ήταν £14.232,58 (αντίγραφο της ταμειακής κατάστασης επισυνάπτεται). 

Μετά από σχετική συζήτηση εγκρίθηκαν τόσο η λογοδοσία όσο και η ταμιακή 

κατάσταση, όπως αυτές παρουσιάσθηκαν από το Διοικητικό Συμβούλιο. 

 

 

2.        Νέα θέματα 

 

Α)    Ολοκλήρωση του προγράμματος για το γύπα 

Παρουσιάστηκε  από το συνάδελφο Αλέκο Χριστοδούλου η ολοκλήρωση του 

προγράμματος για το γύπα. 

Αποφασίστηκε όπως η ΠΕΔ αποστείλει επιστολή προς τον υπουργό Γεωργίας, Φυσικών 

πόρων και Περιβάλλοντος, στον Υπουργό Εσωτερικών καθώς και στην Υπηρεσία 

Περιβάλλοντος,  στην οποία να παρουσιαστεί το πρόβλημα δηλητηριάσεων του γύπα με 

δολώματα. Επίσης να γίνει ενημέρωση ότι η Ένωση Δασολόγων έχει ολοκληρώσει το 

πρόγραμμα για το γύπα και για το λόγο αυτό δεν μπορεί πλέον από μόνη της να 

υποστηρίξει τη διαχείριση και προστασία του γύπα και επομένως οι κρατικές υπηρεσίες 

να αναλάβουν τη διαχείριση και προστασία. Στην ίδια επιστολή να αναφερθεί η μέχρι 

σήμερα βοήθεια και συμβολή του Τμήματος Δασών για την ολοκλήρωση του 

προγράμματος. 

Αποφασίστηκε επίσης όπως η Π.Ε.Δ ετοιμάσει ενημερωτικό φυλλάδιο για τον γύπα για 

την προστασία του και να διανεμηθεί στους αρμόδιους φορείς.  



 

Β)   ΓΕΩΤΕΚ – Κατοχύρωση επαγγέλματος – Δασική Νομοθεσία 

 Αναφέρθηκε ότι η πρόταση από το Τμήμα Δασών για αναθεώρηση της δασικής 

νομοθεσίας εμπεριέχει πρόνοιες που κατοχυρώνουν το επάγγελμα του δασικού. 

 

Μετά από συζήτηση αποφασίστηκε  να γίνει εισήγηση προς το Τμήμα Δασών ότι  το 

θέμα αυτό πρέπει να  καλύπτεται από το Γεωτεχνικό Επιμελητήριο Κύπρου και όχι από 

τη δασική νομοθεσία. 

 

Γ)  Ευρωπαϊκό Σύνταγμα και οι πρόνοιες για τα δάση 

Ενημερωτικά αναφέρθηκε από το συνάδελφο Αλέκο Χριστοδούλου ότι τελικά τα δάση 

δεν συμπεριλήφθηκαν μέσα στο Ευρωπαϊκό Σύνταγμα.. 

Οι χώρες μέλη της Ευρωπαϊκής Ένωσης συμφώνησαν ότι θα καταρτιστεί η Δασική 

Στρατηγική (Forestry Strategy) που θα αναφέρεται για την αειφορική χρήση των δασών 

αλλά η κάθε χώρα θα αποφασίζει με ποιους τρόπους θα διαχειρίζεται τα δάση της. 

 

Δ)  Δημιουργία θυγατρικής εταιρείας 

Για την ίδρυση θυγατρικής εταιρείας αναφέρθηκε ότι είναι πιθανόν ο συνάδελφος Νίκος 

Ευσταθιάδης από την Ελλάδα να επισκεφθεί την Κύπρο για περαιτέρω ενημέρωση επί 

του θέματος.  

 

Ε)  Ένταξη Δασικού Κολλεγίου στο Τεχνικό Πανεπιστήμιο Κύπρου 

 Αναφέρθηκε ότι ο νέος Υπουργός δεν βλέπει θετικά την ένταξη του Δασικού Κολλεγίου 

στο Τεχνικό Πανεπιστήμιο Κύπρου λόγο της προβλεπόμενης ανεργίας που θα 

δημιουργηθεί στον τομέα της δασοπονίας. 

 

Αναφέρθηκε επίσης ότι με τα σημερινά δεδομένα η αναγκαιότητα λειτουργίας του 

Δασικού Κολλεγίου δεν υφίσταται αφού υπάρχουν αρκετοί απόφοιτοι δασολόγοι / 

δασοπόνοι που αποφοιτούν από ελληνικά πανεπιστήμια και μπορούν να καλύψουν τις 

κενές θέσεις που θα δημιουργούνται στο Τμήμα Δασών.  

 

 

 

 

 

 



3. Διάφορα 

 

Α)  Εγγραφή νέων μελών 

Ο Πρόεδρος της Π.Ε.Δ πληροφόρησε και ζήτησε απόψεις για το αίτημα αποφοίτων του 

Πανεπιστημίου Lancashire για εγγραφή στην Π.Ε.Δ. 

Το πτυχίο αναγνωρίζεται από το ΚΥΣΑΤΣ ως τίτλος ισότιμος και αντίστοιχος προς 

Πτυχίο Πανεπιστημιακού επιπέδου στον Κλάδο/ειδίκευση Forest Management. 

Το άρθρο 3 του καταστατικού μας προβλέπει ότι μπορούν να γίνουν μέλη. 

 

Μετά από συζήτηση αποφασίστηκε ότι σύμφωνα με το καταστατικό της Π.Ε.Δ οι 

απόφοιτοι μπορούν να γίνουν μέλη. 

 

Β)   Αίτημα των Τουρκοκυπρίων Δασολόγων για εγγραφή στην Ευρωπαϊκή Ένωση   

       Δασολόγων (UEF) 

Ο συνάδελφος Αλέκος Χριστοδούλου, που είναι και Γραμματέας της Ευρωπαϊκής 

Ένωσης  Δασολόγων (UEF), ανάφερε ότι οι συνάδελφοι τουρκοκύπριοι δασολόγοι έχουν 

αποστείλει αίτημα στη UEF για να καταστεί η ένωση/συνδεσμος τους μέλος της UEF. 

 

Το θέμα συζητήθηκε και αποφασίστηκε όπως η Π.Ε.Δ πάρει απόψεις από το Υπουργείο 

Εξωτερικών καθώς και στο τι γίνεται σε ανάλογες  περιπτώσεις άλλων ελληνοκυπριακών 

ενώσεων και συνδέσμων. 

Αναφέρθηκε επίσης ότι το καταστατικό της ένωσης των τουρκοκυπρίων δασολόγων δεν 

έχει νομική ισχύ αφού διέπεται από τις αρχές και νόμους του ψευδοκράτους. 

 

Θέση μας 

 

- Να δηλώσουμε ότι μπορούν να γίνουν μέλη μας 

- Υπάρχει στην Κύπρο Ένωση μέλος της UEF 

- Άλλα κράτη ακόμα και Ομόσπονδα π.χ. Γερμανία, Αυστρία, Ελβετία κλπ. έχουν 

μόνο μία Ένωση αναγνωρισμένη, μέλος της UEF 

 

 

Με την ολοκλήρωση των εργασιών της Γενικής Συνέλευσης, ο Πρόεδρος ευχαρίστησε 

τους συνέδρους για τη γόνιμη συζήτηση που έγινε και κήρυξε την λήξη των εργασιών 

της. 

Ακολούθησε συνεστίαση σε εστιατόριο της Λευκωσίας με έξοδα της Π.Ε.Δ. 

 


